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Jaarlijkse uitgaansdag district Midden – Nederland 
 

Op woensdag 21 juni was het weer zover, de jaarlijkse uitgaansdag van ons district. We 

hadden deze keer gekozen voor een kennismaking met de Biesbosch, een schitterend gebied 

en een aanrader voor een ieder die daar nog nooit is geweest. Zeker voor hen die graag 

fietsen, is dit een geweldige tocht om te maken maar het kan ook over het water. 

 

Wij hebben gekozen om de tocht met de touringcar te maken en niet zomaar een touringcar, 

het was de spelersbus van de voetbalclub Excelsior uit Rotterdam. 

 

Zoals gebruikelijk was het verzamelen bij onze locatie De Weistaar in Maarsbergen. Een 

beetje op tijd zodat iedereen de tijd had om zich rustig voor te bereiden. Dit keer waren we 

met een groep van 25 personen, ja als je dicht tegen eind juni aan zit, dan loop je het risico dat 

er al leden met vakantie zijn en dat was nu ook het geval, anders waren we zeker op 30 

personen of meer uit gekomen. 

 

Het was een stralende dag en gelukkig was er een goed functionerende airco in de bus. De 

stemming zat er al direct goed in en de begeleiding van de chauffeur was uitstekend en zo 

kwamen we na een uurtje rijden aan in Werkendam, vlakbij de Biesbosch, voor een 

uitgebreide koffietafel want voor de inwendige mens moet ook gezorgd worden! 

 

Vervolgens koers gezet naar ons doel van vandaag, de Biesbosch! Met deskundige 

begeleiding van een vrijwilliger uit Werkendam die een groot deel van zijn leven vult met het 

gidsen van mensen in dit mooie natuurgebied zowel vanuit de bus, als te voet en op het water. 

Op die manier krijg je in ieder geval goed en interessante informatie. 

 

Zoals al gezegd, het is werkelijk een schitterend gebied. Zo halverwege zijn we nog uitgestapt 

voor een kleine wandelroute naar o.a. een eendenkooi en andere bezienswaardigheden. 

Onverwachts en zeker niet gepland was een oversteek met een pont van de Biesbosch naar de 

andere kant van de Merwede, met bus en al de pont op!! Een initiatief van de buschauffeur, 

aan de overkant zijn we niet verder gereden maar direct weer rechtsomkeert gemaakt, weer de 

pont op en verder. 

 

Terug naar de Lachende Gans, het restaurant waar we tussen de middag hadden gegeten, en 

van daar weer richting Maarsbergen. De dag hebben afgesloten met een drankje en een prima 

verzorgd koud en warm buffet in de Weistaar. 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Oktober bijeenkomst district Midden – Nederland 

 

We hebben er lang naar uitgekeken maar op 11 oktober was het dan weer zover, onze altijd 

gezellige bijeenkomst in Maarsbergen. De laatste keer was half juni toen wij onze jaarlijkse 

uitgaansdag hadden dus best alweer een tijdje terug. 

Zoals te doen gebruikelijk, begonnen we met bijpraten onder het genot van koffie en gebak. 

 

Ook dit keer werd de bijeenkomst weer goed bezocht, wederom tegen de 25 leden en voor de 

gelegenheid hadden we een spreker uitgenodigd, Lies Gaaikema, algemeen coördinator van 

het Toon Hermans Huis in Amersfoort ( THHA ); in deze functie heeft zij eigenlijk met alle 

zaken te maken die plaatsvinden in het THHA  of dat nou marketing, activiteiten of financiën 

betreft je kan het zo gek niet bedenken of zij speelt daar een rol in. 

 

Zij ging uitgebreid in op de plaats welke het THHA inneemt en welke rol zij vervult voor hen 

die getroffen zijn door de ziekte kanker en hun naasten. En Lies kan zich als 

ervaringsdeskundige heel goed inleven in de situaties die wij als patiënten en naasten 

meemaken omdat zij ook in zo’ positie is geweest. Een duidelijk en direct verhaal derhalve 

dat de volle aandacht had van ons, de toehoorders. Zij had ook exemplaren meegenomen van 

het krantje van het THHA en die vonden gretig aftrek.  De conclusie was dat het Toon 



Hermans Huis allerlei mogelijkheden biedt, uiteenlopend van een luisterend oor tot een kop 

koffie en het organiseren van bijeenkomsten en het meedoen aan allerlei activiteiten. 

 

Met een loterij en de als altijd goed geregelde lunch werd deze dag omstreeks 14.00 uur 

afgesloten maar niet nadat wij ons bestuurslid Tinie even in het zonnetje hadden gezet 

vanwege haar jarenlange inspanningen in het bestuur waar zij onder andere de kaarten 

verzorgde als leden aandacht nodig hadden met bijvoorbeeld verjaardagen. 

 

Wij kijken alweer uit naar de volgende bijeenkomst en die heeft een speciaal tintje want dat is 

de kerstbijeenkomst op woensdag 20 december. 

Wij weten nu al dat ook dan weer een aantal leden met vakantie in het buitenland is maar 

hopen toch wederom op een mooie opkomst. 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


